
Protokoll vid GKSS Hamnkommittés möte 26 sep. 2018 i klubbhuset, Långedrag 

 

Närvarande:                          Per-Olof Svensson  (Peo)  ordf. 

  Eva Anghem (EA) 

  Göran Carlsson  (GC) 

  Lars Hedin (LH) 

Klas Forssell  (KF) vid protokollet 

     

1.  Peo hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat. 

2.  Föregående mötesprotokoll godkändes.  

3.  Klubbens köp av hamnen genomförs enligt tidplan 2018 10 31. 

4. Styrelsemöte/konferens föregående helg diskuterades bl.a. utökad service i hamnen, 

utökade intäkter på eventbolaget. Medlemsvärde: bättre rabatter, saknas klubbhus. 

Kappseglingsprogrammet spikades. 

5. Hammarbanden på piren bytta, pålning har utförts, reparation av svacka på matarbryggan är 

utförd. Beslutades i samråd med Erik Sandström (som deltog en stund på mötet): 

Belysningsmast renoveras samt montage av belysningsstolpar från klubbhuset till 

matarbryggan. Arbeten utföres under 2018. Utredes vidare att få bättre strömförsörjning till 

båtarna längst ut på piren. 

6. Arbetsdagarna 9, 10, 13/10 2018. Fungerade utmärkt och i stort alla arbeten som var 

planerade blev färdigställda. Vädermakterna var på vår sida. Tyvärr har monterade 

duschdraperier rivits ner i herrduscharna. 

7. Budgetäskande för HK  är 950.000:- för 2019. 

8. Hamnordning, ordningsregler. EA och Peo tar fram underlag till kommande HK möten för 

beslut i HK. 

9. Hamnadministrationen utredes och förslag inlämnas till ansvarig (Peo, LH). 

10. Vinterparkering på jolleplanen. Vinterboende i hamnen kan parkera nov. 2018 – mars 2019 

för 400:-/månad. Finns 3-4 intresserade. 

11. Elisabeth Stark heter vår nya administratör efter Jennie som slutar sista oktober i år. Tack för 

trevligt samarbete under många år Jennie! 

Nästa möte 29 november 2018 kl. 18.00 i klubbhuset. EA ordnar fikabröd. 

 

Göteborg 2018 10 24 

 

Klas Forssell           (sekr) 


